
Agent Brighiego: Jeszcze nie rozmawialiśmy z Romą

News - ASRoma.pl

Matteo Brighi jest jednym z piłkarzy, którzy wrócą niebawem do Romy z

wypożyczenia. Nie wiadomo jednak czy piłkarz znajdzie miejsce w nowym

zespole Zdenka Zemana. Wywiadu dla portalu romanews.eu udzielił agent

piłkarza, Vanni Puzzolo. 

Matteo chciałby wrócić do Romy?

- Ma kontrakt z Romą, który prowadzi go bezpośrednio do Romy, nie może

decydować, wszystko jest oczywiste. Jedyną decyzją, która musi zostać podjęta, to

to czy wchodzi w plany zespołu.

Rozmawiałeś już z kierownictwem?

- Nie, klub wciąż o niczym nie zakomunikował.

Otrzymaliście inne propozycje?

- Nie, również dlatego, że jak powiedziałem czekamy czy Roma, która jest

właścicielem karty na kolejne dwa lata, jest wciąż żywa. Do tego momentu nic nie

zrobimy. Jeśli Matteo znajdzie się w planach klubu będziemy szczęśliwi z powrotu, w

przeciwnym razie poszukamy wraz z Romą najlepszego dla niego rozwiązania.

Co myśli Matteo o powrocie Zemana? Chciałby grać w zespole przez niego

prowadzonym i czy myśli, że może być odpowiedni dla jego systemu gry?

- Tak, Matteo myśli, że może być odpowiedni dla gry Zemana i chciałby bardzo

wrócić do Romy i być przez niego trenowanym. Nie jest to jednak rzecz, o której

może decydować piłkarz. To Roma powie czy może być wciąż przydatny dla drużyny

czy nie.

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

